

Dear Mr President,

Jani Silva has been standing alongside the *campesino* farmers in the Putumayo region for decades. She has dedicated her life to defending the environment and natural resources.

However, Jani's work has put her in danger. She has been followed, intimidated by unknown people with guns and threatened with death.

As protectors of resources that the world depends on for its survival, Jani and the *campesino* farmers she stands with should be defended.

I call on you to protect Jani and all members of ADISPA, an organisation she founded along with her colleagues to preserve the peasant Amazon Pearl Reserve Zone. In doing so, you will be safeguarding not just them, but a whole ecosystem powering the planet.

Yours sincerely

親愛的總統：

哈妮·席爾瓦 (Jani Silva) 和普圖馬約省的農民共同努力了數十年。她一生致力於捍衛環境與自然資源。

但是她的努力卻換來危險。她被跟蹤、被不明人士持槍恐嚇，還收到死亡威脅。

這是地球賴以生存的自然資源，而哈妮和當地農民身為資源的守護者，他們應該獲得保護。

我敦促您保護哈妮以及「亞馬遜珍珠整體永續發展協會」的所有成員，這是她和夥伴一同建立的組織，致力於保護亞馬遜珍珠農民保留區。若您採取行動，您不只能保護他們，也能保護支持整個地球的生態系統。

敬此